
PROTOKOI,NRXIOT
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odbytej w dniu 29 maja 2007 roku w Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad.  1.
O godzinie l30s Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl obrady X sesji

Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Przewodniczqcy powital zaproszonych goSci, radnych,
burmistrz6w, naczelnik6w UrzEdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych
Gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 2I radnych
na ustawowy sklad Rady 21 radnych; Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne
do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturE radnego Adama Czajorc na sekretarza obrad.
Radny Czajor wyrazll zgodg.
Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie przyjpla kandydaturE radnego Adama Czajora
na sekretarza obrad.

4d.2.
Na sesji w dniu 26 kwietnia2}}7 roku obecni byli wszyscy radni.

A d . 3 .
Nie zgloszono uwag do proponowanego porz4dku obrad.
Rada Miej ska w Jgdrzej owie j edno gloSnie przyjgla porz4dek obrad.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 26 kwietnia2007 r.
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytama i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie zpracy Burmistrza mipdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2007 rok.
9. Uchwala w sprawie zmrany uchwaly dotycz4cej podatku od posiadania ps6w

na 2007 rok.
10. Uchwala w sprawie zapewnienia w budzecie Gminy JEdrzej6w na lata 2008 -

2009 Srodk6w finanso!\ych stanowi4cych 25 o/o udzial w finansowaniu czESci
inwestycyjnej projektu realizowanego przez Gminq JEdrzejow z Europejskiego
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu
Operacyj nego Woj ewo dztw a SwiEtokrzyskiego.

ll.Uchwala w sprawie zapewnienia w budzecie Gminy Jqdrzej6w na lata 2008 -
2009 Srodk6w finanso!\ych stanowi4cych 25 Yo udzial w finansowaniu czqsci
inwestycyjnej projektu realizowanego przez GminE .lqdrzej6w z Europejskiego
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu
Operacyj n ego Woj ew6 dztw a Swi Etokrzyskiego.

12. Uchwala w sprawie zapewnienia w bud2ecie Gminy .IEdrzejow na lata 2008 -
2010 Srodk6w finansolvych stanowi4cych 15 %o udzial w finansowaniu czqsci
inwestycyjnej projektu realizowanego przez Gminq .IEdrzej6w z Programu
Operacyjnego Rozw6j Polski Wschodniej 2007 - 2013 wsp6lfinansowanego
z Europej skiego Funduszu Rozwoju Regionalnego.



13. Uchwala w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu oraz za sad zwrotu
wydatk6w na pokrycie koszt6w pogrzebu.

14. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na obci4Zenie nieruchomoSci komunalnei
sluZebnoSci4 gruntow4.

15.Om6wienie sprawozdanra z dzialalnoSci Osrodka Pomocy Spolecznej Miasta
i Gminy w Jqdrzejowie zarok 2006.

16. Uchwala w sprawie zatwierdzenia taryf ZakJadu Wodoci4g6w i Kanalizacji
w JEdrzejowre za zbiorowe zaopatrzenie w wodE i zbiorowe odprowadzame
Sciek6w.

17. Om6wienie protokolu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w JEdrzejowie z analizy
dokument6w dotycz4cych powstania inwestycj i budowlanej Centrum Handlowego
,,Amfiteatr".

18. Odpowiedzi na interpelacje.
19. Sprawy r52ne.
20. Zamknigcie obrad.

Ad .4 .
Nie zgtoszono uwag do protokoluzpoprzedniej sesji.

A d . 5 .
Radny Adam Czajor:

l. Minqlo p61 roku kadencji i pomimo kilkakrotnych interpelacji i zgtoszefi niekt6rzy
radni w dalszym ci4gu nie maj4 lokalu na pelnienie dyzur6w i przyjmowanie
wyborc6w. ProszE odpowiedziei, kiedy w koricu zostanie Wznaczone pomieszczenie
na dyzury radnych?

2. Sprawa odczytana na niekt6rych komisjach, a dotyczqca porQczenia pozyczkr,
a wlaSciwie kredytu dla ZPOZ. Pismo od Pana Kierownika ZPOZ, kt6re odczytano
radnym na niekt6rych komisjach mialo treSi proSby.IJwaLam. ze jest w nim zbyt
malo danych, aby w tej sprawie mozna bylo podjqi decyzjq. Mo2e Pan Burmistrz ma
tak4 wiedzg i wyjaSni, a jeheli nie, to proszQ zwrocic siE do Kierownika ZPOZ
o wyjaSnienie i odpowtedL na pytania:

1) Dotycz4ce zadlulenia:

pr zeznac zona na pro gram napr aw czy?

nie zacznie generowa6 nowych dlug6w?
2) Dotycz4ce stanu faktycznego

np. telefony kom6rkowe, dofinansowania wypoczynku itp.)?

splacone kredl.ty - je2elt tak, to: jakie, ile i w jakiej wysokoSci?

aw szczeg6lnoSci Gminy Jgdrzej6w - jeleli tak - to w jaki spos6b wywiqzala siq
z Iych zobowiqzan?



3) Sk4d znajd4siq Srodki w bud2ecie potrzebnenazabezpieczenie porqczenia kredytu?
4) Czy istnieje realne zagrohenie,2e porqczony kredyt wraz z odsetkami bgdzie musiala

splacii gmina?
5) Czy Pan Burmistrz rozwaZal sprawQ przeksztalcema ZPOZ w innq formE

organizacyjnq (kt6ra dawalaby szansQ samodzielnoSci organrzacyjnej i finansowej
jednostki) bior4c tak2e pod uwagQ wyjScie ostateczne, jakim bytoby przeksztalcenie
ZPOZ w niepubliczny zaklad opieki zdrowotnej?

3. Wiadomo mi, ze PZIJ Zycie S.A. zwr6cilo siq z proSb4 o wykonanie dojazdu z ul.
Pilsudskiego do biurowca, kt6ry jednoczeSnie slu2ylby mieszkaficom jako droga
dojazdowa od strony wschodniej osiedla. Wiem, 2e PZU Zycie jest gotowe
wsp6lfinansowad tg inwestycjg. Proszg odpowiedziec, czy w tej sprawie podjEto jakies
ustalenia i czy jest mozliwe wykonanie tej inwestycji w tym roku?

4. MinElo kilka tygodni od uchwalenia budzetu, a juL mamy zmiany i przesuniqcia
w budzecie. Cty mam rozumied, 2e mralem racjE stwierdzaiqc, 2e bud2et nie jest
dobrze skonstruowany, czy ksztalt budZetu byl skonstruowany tak, aby go
przeglosowa6, a,,p52niej jakoS to bgdzie"?

Radny Marek Zygan:
l. Sprawa wjazdu do UrzEdu Miejskiego i do LO - aby unikn46 ewentualnych

nieporozumief staral sig wczeSniej monitowad. Teren Liceum zgodnie
zrozporzqdzeniem jest terenem ogrodzonym, a w inwestycji nie jest zaplanowana
brama, a takhe -wedlug projektu- brakuje 2-3 m dojazdu do Liceum. Nie bqdzie
mo2na korzystai z obecnego wjazdu, bo zapewne Zaruqd Dr6g nie wyrazi zgody,Zeby
w odlegloSci 10-12 metr6w byly dwa wjazdy. Radny prosi, aby tE inwestycjE
skoriczyd i zrobrc to tak, jak nale2y: z odplywami, z kanalami sanitarnymi,
burzowymi, aby nre trzeba bylo do tego wracai i poprawia6.

2. Sprawa cen na boiskach przy Plywalni Miejskiej - radny dowiedzial. siE, ze sprawa
iest zalatwiona, wiEc powie tylko o co chodzi. Byly ustalone oplaty takie, jakie byly -
Pan Kierownik dzialal zapewne zgodnie z duchem administratora obiektu i chcial
dochod6w miei wigcej. Problem polega na tym, 2e niedaleko, bo w Sqdziszowie takie
same boiska na dzien dzisiejszy moZna wynajmowac za darmo i bardziej siq oplaca
dojecha6 samochodem tam, bo paliwo jest tarisze ni2 wynajEcie kort6w w JEdrzejowie.
Urzqd Miejski w Sgdziszowie wyra1a obawy, czy obiekty zbudowane z funduszy
ZFORR mogq generowai zyski. MoZe siE okazaC,2e popelniamy bl4d pobieraj4c
oplaty. Radny pyta, czy tak moZe by6.

3. Sprawa remont6w sal gimnastycznych byl wniosek Komisji OSwiaty, aby
z uchwalonych w budZecie pieniqdzy na remonty sal zrobi6 mniej, ale w caloSci.
Komisja proponuje salq gimnastycznq przy Zespole Szk6l i salg gimnastyczn4
w Szkole nr 3.

4. Jak wygl4da sprawa zmrany organizacjr ruchu na ul. Kr6tkiej, na ruch
jednokierunkowy? Dwukierunkowy ruch powoduje, 2e ulica ta jest czEsto
zakorkowana.

Radny Tadeusz Lesiakowski :
l. OdnoSnie punktu 16 porz4dku sesji pyta, czy propozycja wysokoSci taryf gwarantuje

ZWiK niezachwian4 pozycj E finansow4.
Przewodnicz4cy Rady zwrocll uwagQ, 2e to pytanie powinno byc zadane w Pkt. 16
porz4dku obrad.



Radny Przemyslaw Piec:
1. W miesi4cu kwietniu rada solecka z lgnacowki zwr6cila siE w sprawie bezplatnego

przekazama terenu, kt6ry m6glby by6 przeznaczony pod boisko. Radny pyta,
co Burmistrz zrobil w tej sprawie.

2. Komisia Budzetu otrzyma\a analizg finansow4 i sprawozdanie z dzialalnoSci ZUK.
Radny przypomnial, ze zobowiqzania na dzieh dzisiejszy wynosz4 juZ ponad 2
miliony zlotych. Radny pyta, kiedy bqdzie wreszcie wybrany kierownik i czy s4
j akieko lwi ek p I any re struktury zacji ty ch zob owiqzah.

Radna Janina Szreniawa:
l. Radna przypomniala, 2e na poprzedniej sesji pytala, ile Gmina pozyskala funduszy

unijnych na rzecz miasta i gminy. Radna poinformowala, i2 otrzymala odpowiedZ,
2e wartoSi pozyskanych funduszy unijnych na rzecz miasta i gminy JEdrzej6w
wyniosia 814 956,28; kwota ta dotyczy dofinansowania zadania pt. ,.Budowa
kompleksu boisk sportowych, urzqdzeh lekkoatletycznych na terenie Zespolu Szk6l
w Jqdrzejowie. Radna pyta, za jaki to okres.

2. Radna przypomniala, 2e zglaszala wniosek o zwiEkszenie patroli pieszych. Straz
Miejska odpisala bardzo duzo, natomiast nic sip nie m6wi o Policji. Mieszkaricy
zwracajq siq do radnej, 2e me wiedz4 kto jest dzielnicowym. Na ui. frzywej jest
postawiony znak ogranrczajqcy prEdko5d do 30 km/h. a kierowcy lezdzq do 100.
Trzeba tam iSi, parerazy przeszkoli6 niekt6rych i wystarczy.

3. Radna wnioskuje o zlikwidowanie zastoin wody w Parku 700-Lecia.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjqtych na poprzednich

sesjach.

A d . 8 .
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawkq :

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Tadeusz Lesiakowski - sprawie budowy i rozbudowy straznic w czterech

miejscowoSciach - pyta, czy oszacowany jest calkowity koszt tych inwestycjr, czy wystqpuje
partycypacja koszt6w finansowych przez inne podmioty, czy jest merytoryczne uzasadnienie
budowy i rozbudowy tych straznic w sytuacji coraz wigkszego zawodowstwa stra|y, czy
zwiEkszone sqzagroleniapo2arowe i czy zwiEkszyla sig ilo56 akcji bojowych na tym terenie.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,2e to nie jest rozpoczEcie budowy. W Wolicy
i Lysakowie to se Srodki na dokofczenie inwestycji, natomiast Mnich6w i Jasionna - pewne
czqSci s4 na etapie opracowania dokumentacji - chodzi o rozbudowg tych straznic. Je2eli
chodzi o partycypacjq w kosztach, to pieni4dze wydatkowane s4 na materialy, a pracQ
wykonuj4 mieszkaricy we wlasnym zakresie - to jest partycypacja. Burmistrz podkreSlil,
ze te pieni4dze zostaly uchwalone w budzecie na ten rok z przeznaczeniem na utrzymanie
i modernizacjq OSP. To nie s4 dodatkowe pieniqdze.

WiEcej uwag nie zgloszono.

Przewo dni cz4cy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.



Radny Przemyslaw Piec zwr6cil uwagg, 2e w uzasadnieniu do projektu uchwaly jest
blEd polegaj4cy na tym, 2e m6wi siq o dziale 754, rozdzial7512.

Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch wyjaSnila, 2e w uzasadnieniu jest pominigta jedna
cyfra. Powinno by1; dzial754, rozdzial75412. W treSci projektu uchwaly jest dobrze.

Rada Miejska w.Igdrzejowie podjpla uchwalg nrXl57l07 w sprawie zmian w budzecie
miasta i gminy na2007 rok, nastEpujqcqiloSci4glos6w:

- 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

/Uchwala NrXl57l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .9 .

Za

Przewodnicz4cy Rady Andrzej
Uwag nie zgloszono.
Przewodni czrycy Rady odczytal
Uwag nie zgloszono.

Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

projekt uchwaly.

Rada Miejska w JEdrzejowie podjEla uchwalq nr Xl58107 w sprawie zmiany uchwaly
dotycz4cej podatku od posiadania ps6w na2007 rok nastEpuj4c4 ilosci4 glos6w:

- 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

/Uchwala Nr X/58/07 w zaLqczeniu do protokolu/.

Ad. 10, l l ,12.
Burmistrz

wnvch korekt. W

Proiektv uchwal zostal konsultacii u Marszal ieso. s.dzie
wskazano te zmi ran wlel

lenie udzt
skutkowai koni wadzanta

Dlatego wycolano sie z tak skruoulatnych zapis6w.
Burmistrz Piszczek kolejno odczytal fragmentlr. kt6re nabrab' nowego brzmienia.

Nowe projekty uchwal z naniesionymi autopoprawkami radni otrzymali przetl sesj4
lw zal4czeniu do protokolu/ i te projekty uchwal zostaty poddane pod glosowanie.

Ad. 10.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Grzegoru KuSmierz, w zwiqzku z tym, 2e trzy kolejne uchwaly dotycz4

kredytowania, chcialby uzyskad od Pana Burmistrza zapewnienie, Ze w momencie realizacji
tych zadai nie bgd4 wstrzymane Srodki finansowe na realizacjE potrzeb dla wsi. Inwestycje,
w sprawie ktorych podejmowane se uchwaly, praktycznie dotyczq miasta, a Pan Burmistrz
mole po2niej powie, 2e radni uchwaly przeglosowali i wstrzymujerny pieniqdze na wies?

Burmistrz Marcin Piszczek zwrocil uwagQ, 2e przygotowywane projekty sluZ4 nie
tylko miastu, ale majq sluzyi wszystkim mieszkaricom gminy. Poza tym s4 przygotowywane
projekty nie ukierunkowywane wyl4cznie na miasto, np. opracowywany w chwili obecnej
plan odnowy miejscowoSci. Nie ma Zadnego dzielenia na wies i miasto. Podeimowane dziS

Za

ied

autopoprawek. kt6re radni otrzymali przed sesja. moelyby b)'6 poddane pod glosowanie.



uchwaly otwieraj4 mo2liwoS6 starania sip o Srodki. Nikt nie wie, czy dostaniemy te pieni4dze.
Bqdzie to przydzielane w drodze konkursu. Na dziefi dzisiejszy Burmistrz nie przewiduje
takiej wersji. Chcialby, aby na wszystkie zlo2one projekty Gmina otrzymala pieni4dze.
Bytoby to idealne rozwiqzame, ale jest malo prawdopodobne.

Radny Pawel Olszak zwrocil uwagg, 2e w uzasadnieniu jest mowa o wkladzie
wlasnym w wysokoSci 25 o/o wartoSci zadania. Radny pyta, czy nie ma niebezpieczefistwa,
2e to wzroSnie; czy jest wyraZnie w funduszach powiedziane, ze jest to 25 %. Radny
proponuje dopisai ,,w wysokoSci do 25 o/o wartoSci zadania".

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial,2e tre56 uchwaly juz zostala zmieniona i nie
ma mowy o tym; na chwile obecn4 s4 takie moZliwoSci. Byl wym6g, Zeby zabezpieczyc
Srodki w wysokoSci 25 oh jako wklad wlasny, ale to jest na moment skladania wniosk6w.
Na razie sq skladane tylko fiszki projektowe. Wniosk6w jako takich jeszcze nie skladamy.
Prawdopodobnie okolo pa2dziernika - listopada bgdzie nab6r wniosk6w, czy te2 preselekcja.

Radny Pawel Olszak powiedzial, 2e je2eli nie ma zapisu w uchwale, to fundusz moze
postawii warunek, 2e ma to by6 40 %. Radny py4a, czy istnieje taka mozliwoSi.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze mowa jest o tym, i2 maksymalnie 15 oh
dofinansowania, czyli istnieje taka moZliwoSd. Nikt tego nie wyklucza. To jest poziom
finansowania koszt6w kwalifikowanych projektu; s4 r6wnieZ koszty, kt6re nie podlegajq
kwalifikacji i nie ma szans, 2eby na te koszty dosta6 dofinansowanie. W og6lnym
rozrachunku moZe siE okaza6,2e to nie bgdzie 25 Yowldadu wlasnego, ale wiqcej.

Radny Przemyslaw Piec zapytal, jaki bgdzie calkowity koszt.
Burmistrz Marcin Piszczek zwrocil uwagQ, 2e jest to napisane: koszt szacunkowy

modernizacji i wyposahenia Domu Kultury. Jaki bqdzie koszt zadania - bEdzie wiadomo
w momencie reahzacjr.

Radny Tadeusz Lesiakowski powiedzial,2e sprawa dotyczy trzech projektow uchwal
i podejrzewa, ze Gminy nie bqdzie sta6 na wszystkie projekty.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e byloby idealnie, gdyby wszystkie projekty
zostaly zaakceptowane, ale to jest malo prawdopodobne, cho6 nie jest niemoZliwe. Na chwilq
obecnq Gmina ma zaplanowane Srodki. Pozatym zawsze mohna sig wycofa6 - to jest latwiej
zrobic niz starad sig o pieni4dze.

WiEcej uwag nie zgloszono.

Prze wo dnicz4cy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie podjEia uchwalg nr Xl59l07 w sprawie ubiegania siq
Gminy Jqdrzej6w o Srodki unijne na realizacjp projektu realizowanego z Europejskiego
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Woj ew6dztwa Swigtokrzyskiego nastEpujqc4 iloSci4 glos6w:

_ 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

/Uchwala Nr X/59/07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  1  t .
B urmi strz Marc i n P iszczek o dczy tal autopoprawki do proj ektu uc hwaly.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewo dni cz4cy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Za



Rada Miejska w JEdrzejowie podjEla uchwalE m Xl60l07 w sprawie ubiegania siq
Gminy JEdrzej6w o Srodki unijne na realizacjE projektu realizowanego z Europejskiego
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Woj ew6dztwa Swi Etokrzyskie go nastgpuj 4c4 iloSci4 glos6w :

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

/Uchwala Nr X/60/07 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad.  12.
Burmistrz Marcin Piszczek odczytal autopoprawki do projektu uchwaly oraz dodal,

2e projekt zostal zlohony w sierpniu ubieglego roku i znalazl sig na liScie indykatywnej.
Przewodnicz1cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewo dni czqcy Rady o dczytat proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie podjEla uchwalq nr Xl6ll07 w sprawie ubiegania siE
Gminy JEdrzej6w o Srodki unijne na realizacjg projektu realizowanego z Programu
Operacyjnego Rozw6j Polski Wschodniej 2007 - 2013 wsp6lfinansowanego z Europejskiego
Funduszu Rozwoj u Re gionalnego nastgpuj 4c4 ilo Sci 4 gto s6w :

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

/Uchwala Nr X/61/07 w zalqczeniu do protokolu/.

O godzinie 1300 Przewodnicz4cy Rady oglosil przerwE trwajqc4 do godziny 1 320.

Ad.  13.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
Przewo dni cz4cy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie (przy obecnoSci na sali obrad 18 radnycli) podjqta
uchwalE nr Xl62l07 w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu oraz zasad zwrotu
wydatk6w na pokrycie koszt6w pogrzebu nastEpujqc4 iloSci4 glos6w:

Z a  -  1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

/Uchwala NrXl62l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
,,Uchwula w sprawie wyraienia zgody na obciqienie nieruchomoSci kontunalnej

s luz e b no S c iq grunt ow q" .

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaiy.



Radny Adam Czqor powiedzial, 2e obci4Zenie tej nieruchomoSci siu2ebnoSci4
gruntow4 nie byloby dla gminy korzystne, poniewaZ jest to majqtek gminy, kt6ry mo2na
kiedyS zbyc. a za uzyskane pieni4dze wybudowad budynki komunalne, czy socjalne. Radny
poinfbrmowal, Ze zloIyl pismo do radcy prawnego o opiniq, po czym odczytal tE opiniE
lw zalqczeniu do protokolu/. Radny uwa2a, 2e nie nale?y uszczuplac maj4tku gminy i nie
zmniejsza(, wartoSci nieruchomoSci. Mo2na pom6c przedsigbiorcy w drodze umowy cywilno-
prawnej.

Wigcej uwag nie zgloszono.
Przewo dnic z4cy Rady o dczyta\ proj ekt uchwaty.
Uwag nie zgloszono.

Rada Mieiska glosowala nad projektem uchwaly lprzy obecnoSci na sali obrad 19 radnych/:
Z a - 0
Przeciw - 3
Wstrzymalo sig - 16
Uchwala nie zostala podjpta.

Ad. 15.
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z dzialalnoSci OSrodka Pomocy Spolecznej

Miasta i Gminy w Jgdrzejowie za rok 2006.

Ad. 16.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Tadeusz Lesiakowski zapytal, czy propozycja wysokoSci taryf gwarantuje

ZWiK niezachwian4 pozycj E finansow4.
Kierownik ZWIK Pani Bozena Janus wyjaSnila, 2e chocia? taryfy s4 takie same,

s4 co rok zatwrerdzane, bo takie s4 przepisy. Taryfy s4 liczone na podstawie poniesionych
koszt6w w roku poprzednim - jeSli nie ma dyscypliny koszt6w w roku poprzednim,
to podczas przygotowywania taryf mozna by6 bardzo zaskoczonym. Pani Kierownik objqta
stanowisko we wrzeSniu i przy wsparciu pracownik6w dyscyplina koszt6w byla tak
prowadzona, 2e pozwolila siE zamknqc na plus w roku ubieglym i caly czas s4 czyniotte
starania w kierunku utrzymania ich, poniewa| jeheli ceny rosn4, to sprzedaz maleje wiqc
dochody siQ nie zwigkszaj4. Zaldad liczy na EuroubojniE, poniewaz s4 przeslanki,
2e zwiqksza siE iloS6 zu|ywanej wody i odprowadzanych Sciekow. Browar r6wniez siE
rozwija r zaklad liczy na zwiEkszon4 iloS6. ZWiK wykonuje bardzo duzo rob6t na zewnqtrz.
Jezeli ZW|K zostanie przeksztalcony w sp6tkg taryfy mogq ulec zmianie. Firma, kt6ra
opracowuje koncepcjg wskaze, jak mog4 siE ksztaltowa6 taryfy.

Przewo dnic z4cy Rady o dczy tal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie podjEla uchwalq nr Xl63l07 w sprawie zatwrerdzenia
taryf Zakladu Wodoci4g6w iKanalizacji wJgdrzejowie za zbiorowe zaopatrzenie w wodE
i zbiorowe odprowadzanie Sciek6w nastEpuj4cq iloSci4 glos6w:

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

/Uchwala Nr X/63l07 w zalqczeniu do protokolu/.



Ad. 17.
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Pawel Faryna odczytal protok6l Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z analizy dokument6w dotycz4cych powstania
inwestycji budowlanej Centrum Handlowego ,,Amhteatr" lw zalqczeni:u do protokolu/.

Radna Janina Szreniawa uwaZa, 2e je2eli radni popelnili bl4d, to powinni siE do tego
przyznac. Miejsce, gdzie miesci siE amfiteatr, to okrqg radnej. Nieprawd4 jest, 2e byl jeden

oferent, bo Pan Bolwinski teL chcial zagospodarowa6 ten plac, ale nie wyrazono zgody,
poniewaz mial by6 amfiteatr. Po telefonach mieszkaric6w informuj4cych, 2e tam buduje sig
wielki sklep radna byia u Pani Staworzyriskiej, kt6ra powiedziala, zeby sig nie martwii, bo
nie bqdzie zadnego wielkiego sklepu poniewaZ nie jest skomunalizowana dzialka. Prasa
pisala, Ze radni siq nie upominali o to. Radna przypomniala,2e we wnioskach i interpelacjach
prosila burmistrza, aby tam pojecha6, ale podczas wyjazdu nawet radni nie wysiedli
z samochodu. Kiedy stanowisko Burmistrza objql Pan Wolski radna prosila go o sprawdzenie
podpisanej umowy. Wtedy Panowie Abramowicz, Trelifrski i Galczewski i powiedzieli,
Ze dzialkajest zagospodarowana i dzierlawca placi. W sprawie umowy radna nie otrzymala
Zadnej odpowiedzi. Tu nie tylko jeden Burmistrz zawrnrl, ale i radni. Trzeba siE umiei
przyznac. ,,Wafelka" nikt teraz nie rozbierze, ale przynajmniej niech wlaSciciel wybuduje
muszlq koncefiow4 kt6ra tam miala byi.

Radny Przemyslaw Piec chcialby poznac opiniE radcy prawnego na temat protokotu
Komisji Rewizyjnej . Jeaeli nie dziS - to w najbli2szym czasie. WiqkszoSd radnych to nie s4
prawnicy i chcieliby siE dowiedziel, czy z protokolu Komisji Rewizyjnej molna wyci4gnqi
wnioski o naruszeniu kodeksu karnego.

Radca prawny UM Wieslaw Zagala powiedziai,2e zgadza sig z czlonkami Komisii
Rewizyjne, rL gdyby zosta\ ogloszony przetarg z przewrdzianq czgSci4 handlow4
to niewqtpliwie Gmina by na tym wiEcej zyskala i wiqcej inwestor6w mogloby przyst4pii
do przetargu i dac wyaszqcenE. Pan Zagala powiedzial, 2e wypaczona zoslala intencja Rady
Miejskiej, gdyL zamrast czESci kulturalnej przewaLa czESc handlowa. Pan Zagala obiecal,
2e przeanalizuje protok6l i wnioski na piSmie przedstawi Burmistrzowi.

Burmistrz Marek Wolski przypomnial, ze po objEciu funkcji Burmistrza zawiozl
radnych na miejsce. Mury juL staly. S4 radni, ktorzy to pamigtaj4; obejrzeli caly obiekt.
Burmistrz przypomni at, 2e zwracal uwagQ, jak4 formulg ma obiekt; mial dokumentacjq. Nikt
z radnych nie zanegowal tego w tym momencie. Najwygodniej jest zrzuca(, winq
na nieobecnego, ale po czqsci wszyscy s4winni - jelehjest wina.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny poinformowal, ze byl na tei budowie i nie jest

prawd4 ze ktoS nie wysiadl, bo wszyscy radni widzieli co jest budowane i nie bylo intencj4
rady sprawowanie nadzoru budowlanego. Rada podjgla uchwalq o budowie na bazie
amfiteatru obiektu kulturalno - uslugowo - handlowego, a nie odwrotnie. Trudno dziS m6wi6,
2e to Rada podjEta zl4 uchwalE, natomiast realizacjaprzez organ wykonawczy, jakim byl
6wczesny Burmistrz - dzil mozemy stwierdzii - nie byla adekwatna do intencji uchwaly
Rady Miejskiej.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e byc mo2e, gdyby Rada poprzedniej kadencji

byla tak dociekliwa, jak obecna, to byi moze byloby to zahamowane. Nie ma mowy o tym,

Ze radni w czymkolwiek zawinili, ale by6 moZe kontrola nad dzialaniami Burmistrza nie byla

zbyt dobra.
Radny Przemyslaw Piec poprosil o ogloszenie przerwy.

O godzinie l5r0 Przewodnicz4cy Rady oglosil przerwE trwaj4c4do godziny 1520.



Radny Przemyslaw Piec w imieniu radnych opozycji wnioskuje i wystqrienie
do Samorzqdowego Kolegium Odwotawczego zwnioskiem o zbadanie prawidlowoSci decyzji
o warunkach zabudowy.

Radca prawny UM Wieslaw Zagala powiedzial, 2e SKO nie jest organem nadzoru dla
gminy. Decyzja zostala wydana przezUrzqd i Pan Zagala nie widzi podstaw prawnych, aby
wystEpowai do SKO, o co? O stwierdzenie niewa2noSci tej decyzjr? O wznowienie
postppowania? Pan ZagalauwaLa,2etakr wnioseknie jest zasadny. Co mialoby SKO zrobrc?
Uchylid decyzjE? Nie ma podstaw prawnych do uchylenia decyzjr w sytuacji, gdyby wydana
decyzja byla podobnej treSci.

Radny Pawel Olszak powiedzial, 2e nie mole sig zgodzif ze stanowiskiem radcy
prawnego, poniewaz Pan Radca uprzedza pogl4d Kolegium. Nie moZna uprzedzac fakt6w,
jezeli dany organ nie oceni tego. Radny przedstawil sentencjp dwoch wyrok6w s4du:
w jednym siq m6wi, ze stronq postqpowania o stwierdzenie niewaznosici decyzji jest nie tylko
strona postgpowania zwyklego zakohczonego decyzjqu lecz r6wnie2 kaldy, czyjego interesu
prawnego lub obowi4zku dotyczyc mogq skutki stwierdzenia niewaznoSci. Radny Olszak
zwrocll uwagQ, 2e decyzjq nie wydal Urzqd, ale Burmistrz. Kolegium nie musi badai
na wniosek strony, tylko jeZeli z wzgdu stwierdzi nieprawidlowoSci, to ma siq do nich
odnie56. WiqkszoS6 na Sali Dwa?a, 2e sq nieprawidlowoSci przy zamianie funkcji - wiqc
czemu pozostawiac top bez echa? Radny przypomnial., ze Burmistrz powiedzial, ze wszyscy
s4 winni; radny siq nie czuje winny. Radny zwr6cil uwagQ, ze Burmistrz jest zwiqzany
umow4 dzietaawy, z kt6rej wynika, 2e jeheli dzier?awca inaczej wykorzystuje przedmiot
dzierLawy, to Burmistrz powinien podj4i pewne dzialania. Nalezy oceni6, czy wykorzystuje
zgodnie, czy niezgodme z umow4.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewrcz uwaza, 2e po przeczytaniu protokolu
radni nie powinni mied w4tpliwoSci, gdzie ten protok6l nale2aloby przekazac. Wediug
radnego jest to naruszenie prawa; sentencja kofrcowa Komisji Rewizyjnej nie pozostawia
zadnych zludzen. Radny wracaj4c do wczeSniejszych sl6w ,,gdzie byl nadzor budowlany"
zapytal, kto byt odpowiedzialny za poinformowanie Pana Burmistrza o takich czy innych
nieprawidlowoSciach wynikaj4cych z realizacji tej umowy? To s4 kolejne aspekty, kt6rymi
powinny zajqc siq organy Scigania. Radny stawia wniosek o skierowanie protokolu po
zaopiniowanrvprzez radcg prawnego do organ6w Scigania.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny przypomniaL,zeRada Miejska podjqta uchwalq,
w kt6rej siE m6wilo o budowie na bazie amfiteatru obiektu o charakterze kulturalno -

uslugowo - handlowym. Jako podstawowa byla wymieniona funkcja kulturalna. Z punktu
widzenia formalnego Rada mogla podj46 kaLdq inn4 uchwalE, nawet tak4 2e podstawow4
funkcj4 obiektu bqdzie funkcja handlowa i nie byloby podstaw ze strony SKO do uchylenia
takiej uchwaly. Problem tkwi w realizacjr tej uchwaly. Tutaj SKO nie jest organem
kontrolnym dla decyzji Burmistrza. To s4 decyzje, zakt6re mo2na ponieS6 odpowiedzialnoSi
karn4 jezeli nie ma zgodnoSci migdzy intencjq Rady Miejskiej, a tym, co robi organ
wykonawczy. Przewodnicz4cy Rady powiedzial, 2e jeLeli radny Piec podtrzymuje sw6j
wniosek, to zostanie on poddany pod glosowanie.

Radca prawny UM Wieslaw Zagala uwala, 2e nie mohe Rada Miejska glosowai nad
tego rodzaju wnioskiem, zmierzalecym do uchylenia decyzjr - nie ma takiego prawa. Siusznie
radny zauwa|yl, ze Burmistrzwyda\.takqdecyzje.Czy molna m6wii,2e Rada Miejska ma
interes prawny w tym, zeby wystryila z wnioskiem o uchylenie decyzy Burmistrza?
Samorz4dowe Kolegia Odwolawcze nie s4 od kwestionowania uchwal. Od tego jest
Woiewoda badZ RIO. SKO nie bEdzie badaio zasadnoSci tej uchwaly.

Radny Pawetr Olszak powiedzial, 2e nie chodzi o uchwalq i poprosil o jednoznacznE

odpowiedZ na pytanie, kto jest organem kontrolnym decyzji o warunkach zabudowy wydanej
przezBurmistrza.
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Naczelnik Dariusz Treliriski odpowiedzial, 2e organem II instancji (w Polsce jest
postqpowanie dwuinstancyjne) w przypadku decyzji o warunkach zabudowy jest SKO,
ale w przypadku, kiedy jest odwolanie od decyzji w ci4gu 14 dni od daty wydania decyzji.
Decyzja stala sig decyzj4 ostateczn4 w momencie, kiedy w ci4gu 14 dni od daty otrzymania
przezwszystkie strony (okolo 30) nie wniosly one odwolania od tej decyzji.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny powiedziai, 2e wszyscy wiedz4 jaki jest stan
faktyczny. Dalsze postgpowanie zale2ec bEdzie od opinii prawnej radcy prawnego.
Przewodniczqcy proponuje, aby dalsze kroki podj4i na nastEpnej sesji - jezeli Rada Miejska
ma kompetencje aby wystEpowad.

Radca prawny UM Wieslaw Zagala obiecal, 2e w ci4gu dw6ch tygodni przeanalizuje
zgromadzony material, przekale Burmistrzowi konkretne wnioski i Burmistrz zadecyduje.
czy kierowai sprawE do organ6w Scigania, czy nie. Na tym sprawa siE powinnazakonczyc.
Administracyjne podwalanie takich decyzji jest calkowicie niecelowe, bo s4 wprawdzie
nadzwyczajne Srodki wztuszanra ostatecznych decyzji, ale w tej sprawie takie Srodki
s4 zbqdne.

Przewodniczqcy Rady poprosil, aby opinig prawnq dostarczy6 r6wnie2 do Biura Rady
Miejskiej.

Radny Adam Czajor powiedzial, 2e podtrzymuje wniosek Pana Przewodnicz4cego,
aby po przedstawieniu opinii prawnej Rada przedyskutowala to na komisjach i podjEla swoje
stanowisko na najblizszej sesji.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny proponuje, aby Pan Zagala przedstawil swoje
wnioski Burmistrzowi w ci4gu dw6ch tygodni, Burmistrz przekazuje do Biura Rady, radni
otrzymuj4 te wnioski, a na nastgpnej sesji, jeZeli Pan Burmistrz zdEzy podj46 kroki
wynikajqce z tych wniosk6w - zostan4 radni poinformowani na sesji, a jeSli nie zdqLy.
to poinformuje na sesji, jakie kroki zamierzaprzedsiqwzi4i.

Radca prawny Wieslaw Zaga\a powiedzial, 2e jeheli bqdzie naruszone prawo,
obowi4zkiem Burmistrza - nie prawem - jest nie czekanie na sesjq Rady Miejskiej, lecz
zgtoszenie do organ6w Scigania. Nie musi czekac na instrukcje, na wnioski, lecz sam
podejmie decyzjg na podstawie opinii prawnej. Jaka ona bpdzie - w tej chwili PanZagalanie
chce siq wypowiada6.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny zapytal, czy Rada przyjmuje propozycjE Pana
Zagaly.

Radni potwierdzili.

Ad. 18.

l. Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e remont sal gimnastycznych jest
przygotowywany. W tej chwili trwa postgpowanie w sprawie udzielenia zam6wienia
publicznego. Przewidziane s4tylko dwie szkoly i tak bylo planowane od pocz4tku.

2. Burmistrz Marcin Prszczek odpowiedzial,2e oplaty za wynajem boisk nie slu24 zyskowi,
lecz stanowi4 pokrycie koszt6w funkcjonowania. Byla podjqta interwencja w tej sprawie
i oplaty zostaly obnizone.

3. Naczelnik W6jcik powiedzial, ze sprawa wjazdu do Urzqdu Miejskiego i Liceum
O96lnoksztalc4cego zostanie zalatwiona; obiekt zostanie przywr6cony do stanu
pierwotnego.

4. Naczelnik W6jcik odpowiedzial, zejest koriczone opracowanie na temat organizacji ruchu
w mieScie JEdrzej6w. Zostame ono skierowane do Komisji Gospodarki Komunalnej
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i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej. Poza tym kaZdy wniosek w sprawie zmian
w ruchu bgdzie kierowany do tej komisji celem zaopiniowania. W wyZej wspomnianym
proj ekcie ulica Kr6tka j est ulic4 j ednokierunkow4.

5" Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze toczy siE postEpowanie restrukturyzacyjne
ZPOZ. Po|yczka zaci4gmqta przez ZPOZ, a porQczona przez GminE ma na celu splatq
zobowrqzah przede wszystkim z tytulu ustawy 203. Jest to przede wszystkim efekt
postqpowania re strukturyzacyj nego.

6. Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e sprawie lokalu na pelnienie dyZur6w
zostanie udzielona pisemna odpowiedZ, podobnie jak na pozostale interpelacje radnego
Czaiora.

7. Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedziat, ze Gmina w Ignac6wce niczego za darmo
przekazywai nie ma prawa; boisko stanowi wlasnoSd prywatn4. Je2eli chodzi o teren
zajmowany pod rekreacjE - jest to wlasnoSi NadleSnictwa.

Radny Piec powiedzial, 2e interpelacja dotyczy tego terenu. Z tym wnioskiem rada
solecka i soltys byli u Burmistrza w kwietniu. Radny chcialby wiedzied co jest z tym
wnioskiem.

Burmistrz Piszczek wyjaSnil, ze stanowi to wlasnoS6 NadleSnictwa. na dzialkq nie ma
ksiEgi wieczystej, czyh w chwili obecnej gmina nie ma nawet mo2liwoSci wykupienia tego
terenu. Je2eli bqdzie zalolona ksiqga wieczysta, to rada podejmie decyzjE, bo na to ftzeba
bpdzie przeznaezyf Srodki finansowe.

8. Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial,2e byl ogloszony konkurs na kierownikaZIJK.
Przyczyny. dla kt6rych kierownik nie zostal wybrany byty jawne. Jest przygotowywany
kolejny konkurs. Wszystkim zaleLy, aby jak najszybciej stanowisko objEla osoba, kt6ra
podejmie dzialania zmrerzajqce w kierunku poprawy kondycji finansowej Zakladu. W tej
chwi I i zobowiqzania Zakladu nie ro sn4.

Radny Przemyslaw Piec powiedzial, 2e jego pytanie wynikalo z troski, poniewa2
w ZUK panuje bezkr6lewie.

P.o. Kierownika Pan Zbrgniew Chyla powiedzial, 2e slowa radnego Pieca
s4obrazliwe. Zaklad pracuje w takich warunkach, jakie s4 mo2liwe. Zostalo zmniejszone
zatrudnienie. Podejmowane s4 prace dodatkowe, 2eby zmniejszyc koszty. Trzeba podnieSi
czynsze, kt6re od kilku lat nie s4 podnoszone. JeZeli chodzi o dyscyplinq - jest na poziomie
wystarczaj4cym. Zaklad ma okolo 2 ml zl zobowiqzan, analehnoSci okoio 1,5 ml zl.

9. Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, 2e Pani radna Szreniawa zapytala,jakie Srodki
unijne zostaly pozyskane. Odpowiadaj4c Burmistrz m6wil o poprzedniej kadencji,bo za
ten okres molna podad jakieS kwoty. JeZeli chodzi o to. Co wtej sprawie zrobili obecni
Burmistrzowie, to: w ubieglym roku zostaly zlohone projekty do Programu Operacyjnego
Rozw6j Polski Wschodniej. Jest nowy okres programowania; Srodki byty w ujqciu 2004 -
2006. Projekty zlohone w pierwszej kolejnoSci, czyli na przelomie 2004 - 2005, mialy
szansQ na dofinansowanie. Gmina Jqdrzej6w skupila siE nad przygotowaniem projektow
pod kolejny okres programowania. Tego dotyczq miEdzy innymi dziS podjEte uchwaly.
a prace nad tym trwaly dlugo, poniewaZ przy skladaniu wniosk6w trzeba spelnii szereg
wymog6w.

10. Burmistrz Marcin Piszczek obiecal, ze podejmie interwencjE w KPP w sprawie patroli.
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11. Burmistrz Marcin Piszczek obiecal, ze poinformuje o sposobie zalatwienia sprawy zastoin
wody w parku 700-Lecia.

Radny Waclaw Kgdra przypomniil, ze na ostatnim posiedzeniu Komisja Budzetu i Mienia
Komunalnego omawiana byla sytuacja Zaldadu Uslug Komunalnych. Czlonkowie tej Komisji
otrzymali informacje. Radny Kgdra zwr6cil sig do radnego Pieca, aby wa2yc slowa. Komisja
jest miejscem do skladania wniosk6w, a radny Piec nie zglosil 2adnego zftzech zgloszonych
wniosk6w. Pan Kqdra przypomnial wnioski Komisji z posiedzenia w dniu 25 maja. Takie
slowa nie powinny pa56. Nale2y r6wnie2 wziq(, pod uwagq, jacy ludzie pracuj4 w Zakladzie.
Czqsto sqto ludzie po wyrokach lub pracuj4cy za symboliczny obiad.

Ad.  19.
Radna Maria Barafska, jako przewodmczqca Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia

i Opieki Spolecznej przypomniala, 2e przy tworzeniu budzetu Komisja wywalczyla 200 000
na remont hal sportowych przy szkolach. Byl wniosek Komisji o kompleksowy remont hal
przy Zespole Szk6l i Szkole Podstawowej nr 3, a w przyszlym roku mySlei o kolejnych. Byl
to wniosek calej szescioosobowej Komisji przeglosowany jednogloSnie. Komisja zobowiqzala
Przewodniczqcqdo tego, aby powiedzie6,2e czlje siE urazona i przykro jej, ze Pan radny
wykorzystuje wnioski Komisji jako swoje interpelacje. Jeieli bylby to Pana wniosek i nie
znalazlby akceptacji Komisji, uzasadnione byloby szukanie poparcia u radnych, natomiast
ta sytuacja jest nie w porz4dku.

Radny Przemyslaw Piec powiedzial,2e wniosek na Komisji skladal, a jego pytania
wyplywaj 4 z troski o kondycj E fi nansow4 Zakladu.

Radny Marek Zygan powiedzial, 2e nie bylo jego intencj4 Sciganie siq, kto sklada
wniosek, po czym przeprosil. Radny Zygan odnosz4c siq do wspomnianej sytuacji ZUK
powiedzial, ze podwyZszenie czynszl, to bqdzie ukaranie os6b, kt6re regularnie plac4 bo ci,
ktorzy nie plac4 dalej nie bqd4placid. NaleZy siE zastanowid nad Sci4galnoSciq.

Burmistrz Marek Wolski zaprosil na obchody Dni Jgdrzejowa w dniach 1 - 3 czerwca.
Radna Janina Szreniawa prosi o umieszczenie dw6ch bramek w stawie w parku 700-

Lecia, gdy| tam dzieci graj 4 w pilkq.
Radna Maria Barafrska prosi o zlikwidowanie pozostaloSci po Sciezce zdrowia w parku

przy ul. Barbary.
Radny Tadeusz Lesiakowski poinformowal, ze sprawa pozostaloSci Sciezki zdrowia

znalazla siq w protokole Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego.

Ad .20 .
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie 1610 zamknql obrady X

sesii Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

vala

'Borowska

Przewodniczqcy
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